




26. 請勿使用產品於說明書記載以外的任何用途。

27. 對於不當使用本產品，或未遵守使用指示而導致的

     問題，Dometic概不負責。

28. 此產品為家用產品，如作商業用途之用，零件

     保養為6個月。

29. 此產品只適合室內使用，不適用於其他場合(包括戶外地方)使用。
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一般建議使用跟機原廠排風管一條，長度150cm，如需額外加長，建議最多加一條

原廠排風管，合共300cm，否則過長會令移動冷氣散熱不足，導致出現故障。如因

使用不當而導致故障，本產品將不獲保修。



如發現水滿燈長亮或出現漏水情況，建議先安裝上排水管，如漏水情況仍然持續，

可轉為安裝下排水管。







7.建議每一個月將排水孔內的污水排出，保持排水孔乾爽清潔，否則有機會引致機件故障。
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1

    Do not use the appliance for any purpose other than those described in these instructions.
    Dometic will not accept any liability if the appliance is subject to improper use, or failure 
to comply with these instructions.
   This machine is for household use only, if it is used for commercial purpose, the parts 
warranty will be 6 months.
   The appliance is for indoor use only, it’s not suitable for other occasions (including outdoor) use.
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4

It is recommended to use an original exhaust duct with a length of 150cm. If additional length is needed, 
we recommended to add one original exhaust duct only, total length is 300cm. Otherwise, if the length is 
too long, it will cause insufficient heat dissipation and resulting in failure. Warranty does not apply under 
improper use.



5



6

2.7

Cool Dry

Swing Sleep

Heat
Fan



7

If it is found that the water full light is on or there is water leakage, it is recommended to install the upper drain
pipe first. If the water leakage is still continued, you can install the lower drain pipe instead.
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3.    Emptying the condensate tank
      It is recommended to discharge the water inside the drain hole every month to keep the drain 
      hole dry and clean, otherwise it may lead to mechanical failure.
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